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§ 45 Uppdrag att ta fram en strategisk 
avfallsplan 

Hållbarhetsutskottets sammanträde den 18 november 2020. 
 
Vi Moderater ställer oss positiva till att styret tar fram en strategisk plan för 
de resurser som Tyresö invånare lämnar in varje år till återvinning. Det 
viktiga är att planen tar fram för att förenkla och främja ett mer hållbart 
återvinningsarbete. Där miljö som ekonomiska vinster synliggöres och 
fokus är att det ska bli enklare för våra invånare att bli mer hållbarare. För 
att bli ett resurseffektivt och cirkulärt samhälle så behöver vi bli bättre på 
att ta hand om våra resurser.  

Tyvärr så är känslan att styret inte förstått vad de handlar om, det är i 
första hand inte avfall vi hanterar utan resurser. Avfall är det som uppstår 
när fantasin tagit slut.  

För den moderata gruppen 

 

Fredrik Bergkuist (M) 


